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Mestský úrad Spišská Nová Ves, Štefánikovo námestie č.1, 052 01 Spišská 
Nová Ves 

 
Zápisnica č. 4/2023 zo zasadnutia 

Komisie výstavby, dopravy, územného plánovania a rozvoja mesta pri MsZ v 
Spišskej Novej Vsi 

 
konaného dňa 24.10.2023 od 14.30 h. do 17.00 h 

v malej zasadačke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi – 2. poschodie 
Štefánikovo námestie 1, 052 01 Spišská Nová Ves. 

  
Prítomní: predseda:  Ing. Jozef Gonda 

podpredseda: JUDr. Ing. Igor Geletka 

členovia:  Mgr. Andrej Cpin, RNDr. Ladislav Ruttkay, Ing. Radomír Habas 

gestori:  Ing. Zuzana Holotňáková, Ing. arch. Katarína Leskovjanská, Ing. Darina 
Paveleková 

zapisovateľ:  Ing. Tadeáš Biskup 

 hostia: Tomáš Hamráček (Mepos SNV s.r.o, r.s.p) 

Ospravedlnení: členovia:  Mgr. Rastislav Javorský, PaedDr. Branislav Tkáč, MBA, Ing. Oskár 
   Gonda 

  
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Operačný plán zimnej údržby komunikácií a príprava dodávateľských kapacít na zimné obdobie 

2023/2024 (OVaD, MEPOS) 
3. Informácia o stave realizácie prác a ukončenia projektov na akciách (OVaD, RRM): 

 Zvýšenie kapacít infraštruktúry predškolského vzdelávania v meste Spišská Nová Ves na 
MŠ Stolárska 2 

 Revitalizácia vnútrobloku sídliska Východ v Spišskej Novej Vsi 

 Revitalizácia vnútrobloku sídliska Západ v Spišskej Novej Vsi 
4. Informácia o výsledkoch žiadostí o NFP, resp. ŠFRB v projektoch (RRM): 

 Rozšírenie kapacít komunitnej sociálnej starostlivosti v meste Spišská Nová Ves (Dom 
seniorov Holubnica) 

 Obnova budovy ZUŠ Spišská Nová Ves 

 Rekonštrukcia hotela Šport 
5. Rôzne a diskusia 
6. Záver     

 
Bod č.1:   Otvorenie 
Zasadnutie Komisie výstavby, dopravy, územného plánovania a rozvoja mesta (ďalej len „komisia“) 
otvoril a viedol predseda komisie Ing. Jozef Gonda, privítal prítomných členov a oboznámil všetkých s 
programom rokovania.  
 
Bod č. 2:  Operačný plán zimnej údržby komunikácií a príprava dodávateľských kapacít na 
zimné obdobie 2023/2024 (OVaD, MEPOS) 
Ing. Zuzana Holotňáková informovala prítomných o vypracovaní operačného plánu zimnej údržby 
komunikácií v meste. Dodávateľom zimnej údržby je spol. Mepos SNV s.r.o. S dodávateľom bola 
podpísaná rámcová zmluva , ktorá je účinná od 25.10.2023. Prílohou tejto zmluvy je špecifikácia 
rozsahu verejnoprospešných služieb (vrátane garantovaného minimálneho technického vybavenia), 
cenník za poskytované služby a operačný plán zimnej údržby. 
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Tomáš Hamráček informoval o predmete tejto rámcovej zmluvy, ktorá rieši zimnú údržbu ciest 
a chodníkov. Informoval o technickej vybavenosti na poskytovanie tejto služby. Chodníky budú riešené 
strojnou údržbou. Technika potrebná na údržbu ciest bude zabezpečovaná v spolupráci s Lesmi 
mesta, spol. Palagro, a zároveň prostredníctvom subdodávok. Súčasťou služby je aj 24 hodinová 
dispečérska služba, ktorá organizačne riadi zimnú údržbu (vývoj počasia, sledovanie zjazdnosti ciest 
a parkovísk, schodnosť chodníkov). Šikminy, schodišťa, lávky, autobusové zastávky, stojiska pre 
kontajnery TKO sa riešia ručným čistením, ktoré zabezpečuje oddelenie komunálneho servisu MsÚ 
SNV. 
Ing. Radomír Habas položil otázku, či zabezpečovanie tejto služby bolo súťažené?  
Ing. Zuzana Holotňáková reagovala, že verejné obstarávanie prebehlo formou in-house zákazky t.j. 
priamym zadaním sociálnemu podniku. Poukázala na problém v predošlom obstarávaní dodávateľa 
tejto služby, kde bol problém nájsť uchádzača, ktorý by túto službu mestu zabezpečil.  
Ing. Jozef Gonda doplnil, že prebehlo rokovanie s potenciálnym dodávateľom služby - Správa ciest 
KSK, ktorý má skúsenosti s poskytovaním tejto služby. Po zohľadnení podmienok, ktoré stanovil tento 
dodávateľ, sa mesto rozhodlo uprednostniť možnosť priameho zadania tejto zákazky spol. Mepos 
SNV s.r.o. Nákup techniky realizovala spol. Mepos SNV s.r.o. obstarávaním vo vlastnej réžii. 
Rámcová zmluva na ZÚK: https://spisskanovaves.digitalnemesto.sk/DmApi/fileDownload/9472008712 
 
RNDr. Ladislav Ruttkay navrhol zaoberať sa myšlienkou možností využitia podpory iniciatívy ľudí 
k vlastnej údržbe chodníkov v okolia ich bývania (podporiť ich starostlivosť o prostredie, propagovať 
túto myšlienku, finančne motivovať iniciatívnosť komunít). Táto činnosť by smerovala k vyššej 
efektívnosti údržby a k ušetreniu finančných prostriedkov spol. Mepos SNV s.r.o. 
Ing. Jozef Gonda podporil túto myšlienku, riešiť údržbu blízkeho prostredia podporou komunít. 
Odporúča zvýšiť finančnú podporu na program „Dobrá vec“ na dodatočnú podporu týchto komunít.  
 
Návrh uznesenia k bodu č. 2:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o „Operačnom pláne zimnej údržby komunikácií a 
príprave dodávateľských kapacít na zimné obdobie 2023/2024“ 
 
Bod č. 3:   Informácia o stave realizácie prác a ukončenia projektov na akciách (OVaD, RRM) 
Projekty financované cez integrovaný regionálny operačný program, ktoré musia byť ukončené do 
konca tohto roka: 
Zvýšenie kapacít infraštruktúry predškolského vzdelávania v meste Spišská Nová Ves na MŠ 
Stolárska 2 – rozšírenie kapacít o 2 triedy, o 32 miest a stavebné úpravy v zmysle zlepšenia 
interiérového vybavenia. Dňa 06.10.2023 došlo k odovzdaniu a prevzatiu stavby od dodávateľa prác  
MILANKO, spol. s.r.o., pričom ešte prebieha odstraňovanie drobných závad, ktoré nebránia užívaniu 
objektov. Nie sú avizované žiadne problémy týkajúce sa technického a administratívneho ukončenia 
projektu. Zároveň prebiehajú administratívne práce súvisiace s predkladaním záverečných žiadostí 
o platbu poskytovateľovi NFP, pričom v zmysle odporúčania poskytovateľa je potrebné tieto žiadosti 
predložiť v termíne do 30.10.2023. 
Revitalizácia vnútrobloku sídliska Východ v Spišskej Novej Vsi – stavebné práce na 2/3 
ukončené, pričom do konca októbra bude stavba technicky ukončená. Následne v novembri budú 
osadené dreviny. Termín ukončenia prác v zmysle zmluvy o dielo s dodávateľom stavebných prác – 
MEPOS SNV s.r.o. je stanovený na 30.11.2023. V zmysle odporúčania poskytovateľa NFP a v záujme 
eliminovania rizika neuhradenia oprávnených výdavkov projektu zo strany poskytovateľa NFP je 
v záujme mesta zabezpečiť predloženie žiadostí o platbu poskytovateľovi NFP v čo najväčšej miere do 
30.10.2023. 
Revitalizácia vnútrobloku sídliska Západ v Spišskej Novej Vsi – uzatvorená zmluva o dielo so 
spol. Mepos SNV s.r.o., ale upustilo sa od realizácie tohto projektu. Dôvodom nerealizovania projektu 
je riziko nedodržania termínov v zmysle zmluvy o NFP a z toho vyplývajúcich korekcií t.j. 
dofinancovanie značnej časti projektu, prípadne celého projektu  z vlastných zdrojov. Mesto hľadá 
možnosti financovania tohto projektu v novom programovom období. Tento projekt bol zaradený do 
zásobníka v rámci integrovaných územných investícií cez Radu partnerstva KSK. V tejto schéme 
financovania je na rok 2024 avizovaná výzva, ktorá by mala byť zameraná na revitalizáciu 
vnútroblokov sídlisk. 
 
Ing. Darina Paveleková doplnila informáciu, že riadiaci orgán pre IROP vydal usmernenie v rámci 
končiaceho programového obdobia, ktoré sa týka fázovania projektov, t. j. umožnenia realizácie 
projektov aj po roku 2023 (ide len o väčšie infraštruktúrne projekty nad  1 mil. Eur). Tieto projekty 
mesta (Vnútrobloky Východ a Západ)  ale nespĺňali podmienky tohto usmernenia a teda nie je možné 
preklenúť realizácie týchto projektov do roku 2024. 
 

https://spisskanovaves.digitalnemesto.sk/DmApi/fileDownload/9472008712
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Ing. Radomír Habas sa opýtal, či bude opätovne zrealizované VO na zhotoviteľa stavby (projekt 
revitalizácie vnútrobloku sídliska Západ? 
Ing. Darina Paveleková reagovala, že zmluva o dielo ako aj zmluva o NFP bude vypovedaná. V rámci 
nového programového obdobia bude zrealizovaný proces výberu dodávateľa v zmysle nových 
podmienok týkajúcich sa financovania projektu z príslušných externých zdrojov.  
 
RNDr. Ladislav Ruttkay požiadal o informácie týkajúce sa možností realizácie projektu Ekologicky 
a bezpečne – banícke námestie a realizácia novej lávky. 
Ing. Darina Paveleková reagovala, že mesto hľadá možnosti využitia externých zdrojov na 
financovanie tohto projektu. Aktuálne sa pripravujú podklady k zapojeniu sa do budúcoročnej výzvy 
z Plánu obnovy a odolnosti (POO) týkajúcej sa výstavby a rekonštrukcie cyklistickej infraštruktúry. 
Tento projekt bude riešiť prepojenie existujúcich cyklotrás v meste a zároveň realizovanie lávky, ktorá 
bola predmetom projektu Ekologicky a bezpečne. 
Ing. Zuzana Holotňáková doplnila informáciu, že prebieha aktualizácia tej časti PD, ktorá sa týka 
realizácie lávky k prepojeniu cyklotrás, v záujme zahrnutia tejto časti projektu do avizovanej výzvy. 
Ing. arch. Katarína Leskovjanská doplnila informáciu o realizácii štúdie, ktorá rieši prepojenie 
existujúcich cyklotrás, a to úsek ul. Duklianska – Centrum (ul. Zimná a ul. Letná) a zároveň napojenie 
tohto úseku cez ul. Stará cesta k predmetnej lávke a k mostu pri Zimnom štadióne. Týmto riešením by 
vzniklo približne 1 km nových cyklotrás. K tejto štúdii budú následne zrealizované vyššie stupne PD na 
vydanie územného rozhodnutia a stavebného povolenia. 
JUDr. Ing. Igor Geletka poukázal na skutočnosť, že v meste je viacero cyklotrás, ktoré vzájomne nie 
sú technicky zosúladené. Navrhol zosúladiť a zjednotiť jednotlivé cyklotrasy v meste. 
 
RNDr. Ladislav Ruttkay požiadal o zdôvodnenie nezaradenia regiónu Spiš do integrovaných území, 
do ktorých majú v budúcom období smerovať dotácie vo vyššej miere. 
Ing. Darina Paveleková reagovala, že v rámci nového programového obdobia sú z nového 
operačného programu Slovensku alokované investície na financovanie projektov dvomi spôsobmi, a to 
prostredníctvom výziev pre „dopytovoorientované projekty“ a prostredníctvom „integrovaných 
územných investícií“ schválených Radou partnerstva KSK. V rámci prvej schémy je možnosť 
uchádzať sa o externé zdroje na základe podania žiadosti o NFP po vyhlásení plánovaných výziev. 
V rámci integrovaných územných investícií boli vytvorené strategické plánovacie regióny, v rámci 
ktorých sú zahrnuté projektové zámery aj mesta SNV. Zároveň boli vytvorené územia udržateľného 
mestského rozvoja. V rámci týchto území bola podaná žiadosť za mesto SNV na zaradenie do týchto 
území, avšak na základe stanovených parametrov Ministerstvo neschválilo túto žiadosť. 
 
JUDr. Ing. Igor Geletka sa opýtal, kto vykonáva stavebný dozor a kontrolu prebiehajúcich stavieb? 
Ing. Zuzana Holotňáková reagovala, že dozor stavby rekonštrukcie MŠ Stolárska je zabezpečovaný 
externe. Stavebný dozor stavby revitalizácie vnútrobloku sídliska Východ je zabezpečovaný interne 
(OVaD). 
 
Ing. Radomír Habas požiadal o informáciu o stave investičnej akcie – rekonštrukcia cesty ul. 
Rázusova - zadný trakt Emkobel – Billa. 
Ing. Zuzana Holotňáková reagovala, že v súčasnosti prebieha finalizácia PD a následne prebehne 
povoľovacie konanie. Odhadovaný celkový náklad na rekonštrukciu je na úrovni 400 tis. eur. 
Realizácia bude viazaná na vyčlenenie finančných prostriedkov v rozpočte mesta v roku 2024.  
 
Návrh uznesenia k bodu č. 3:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o stave realizácie prác a ukončenia projektov na 
akciách (OVaD, RRM): 

 Zvýšenie kapacít infraštruktúry predškolského vzdelávania v meste Spišská Nová Ves na 
MŠ Stolárska 2 

 Revitalizácia vnútrobloku sídliska Východ v Spišskej Novej Vsi 

 Revitalizácia vnútrobloku sídliska Západ v Spišskej Novej Vsi 
 
Bod č. 4: Informácia o výsledkoch žiadostí o NFP, resp. ŠFRB v projektoch (RRM): 
Ing. Darina Paveleková informovala prítomných o stave podaných žiadostí o poskytnutie prostriedkov 
mechanizmu (PPM) z POO pre projekty: 
Rozšírenie kapacít komunitnej sociálnej starostlivosti v meste Spišská Nová Ves (Dom 
seniorov Holubnica) – podaná žiadosť o PPM v rámci POO - komponent 13 – Dostupná a kvalitná 
dlhodobá sociálno-zdravotná starostlivosť. Predmetom projektu je vybudovanie nízkokapacitného 
zariadenia – trojpodlažný objekt s kapacitou 30 miest. Žiadosť o PPM bola schválená, zároveň bola 
podpísaná zmluva o PPM. Následne sa bude realizovať VO. Plánované obdobie realizácie projektu je 
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od 03/2024 do 09/2025. Celkové oprávnené výdavky sú 4,6 mil. eur, z toho PM sú vo výške 3,6 mil. 
eur a spolufinancovanie predstavuje 1 mil. eur. 
Obnova budovy ZUŠ Spišská Nová Ves – podaná žiadosť o PPM v rámci POO – Komponent 2 – 
Obnova verejných historických a pamiatkovo chránených budov. Predmetom projektu je rekonštrukcia 
a energetické úpravy budovy ZUŠ. Žiadosť o PPM je v schvaľovacom procese. Celkové výdavky 
projektu sú 7,2 mil. eur, PM z POO sú výške 6,5 mil. eur a vlastné zdroje sú vo výške 700 tis. eur. 
 
Ing. Zuzana Holotňáková informovala prítomných o výsledku žiadosti na podporu zo ŠFRB na projekt: 
Rekonštrukcia hotela Šport – žiadosť o poskytnutie dotácie a úveru bola schválená. Zrealizovalo sa 
VO na zhotoviteľa, s ktorým je uzatvorená zmluva o dielo. Realizácia tejto rekonštrukcie je 
naplánovaná v roku 2024. Financovanie projektu – bolo uplatnené krátenie dotácie vo výške 5% (t.j. 
50 tis. eur) z dôvodu, že plocha vybudovaných nájomných bytov nedosahuje aspoň 75% z celkovej 
plochy budovy. Z tohto dôvodu je potrebné vyčleniť vlastné zdroje v tejto výške. Toto navýšenie 
možno riešiť aj cez navýšenie úveru, ktoré si vyžaduje odsúhlasenie mestským zastupiteľstvom 
a následne ŠFRB.  
 
Návrh uznesenia k bodu č. 4:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o výsledkoch žiadostí o NFP, resp. ŠFRB v projektoch 
(RRM): 

 Rozšírenie kapacít komunitnej sociálnej starostlivosti v meste Spišská Nová Ves (Dom 
seniorov Holubnica) 

 Obnova budovy ZUŠ Spišská Nová Ves 

 Rekonštrukcia hotela Šport 
 
Bod č. 5:   Rôzne a diskusia 
Bod 5/1 
Ing. arch. Katarína Leskovjanská informovala prítomných o stave projektu obnovy budovy Centra 
voľného času (Levočská 14) – v súčasnosti sa finalizuje PD a rozpočet, do konca roka 2023 by malo 
byť vydané SP. Následne sa budeme môcť uchádzať o externé zdroje financovania tejto obnovy. 
Ing. Darina Paveleková doplnila informáciu, že pôvodne sa uvažovalo o zapojení projektu obnovy 
budovy CVČ do výzvy z POO - Komponent 2. Vzhľadom k tomu, že po prvom hodnotiacom kole bola 
už prekročená alokácia finančných prostriedkov na túto výzvu, bude potrebné nájsť iný zdroj 
financovania tohto projektu. 
Návrh uznesenia k bodu č. 5/1:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu príprave PD a realizácii projektu Centra voľného času 
na Levočskej ulici. 
 
Bod 5/2 
Ing. Zuzana Holotňáková oboznámila prítomných o riešeniach vyplývajúcich z novelizácie zákona 
o cestnej premávke, ktorý zaviedol celoplošný zákaz parkovania na chodníkoch v obciach a mestách, 
s výnimkou vyznačených miest. Prieskumom v meste SNV boli doposiaľ vytipované tri lokality, 
v ktorých sú navrhnuté zmeny v zmysle tejto novely. Tieto zmeny sú projekčne navrhnuté a sú 
odsúhlasené dopravným inšpektorátom. 
Lokalita č. 1 – Ul. Levočská (úsek oproti ZŠ Levočská) – zmena je vo fáze realizácie. Ide o jedinú 
lokalitu, kde dôjde k zachovaniu vyznačených miest na chodníku určených na parkovanie (cca 7 
parkovacích miest). V budúcnosti je záujem mesta zjednosmerniť komunikáciu za bytovými domami č. 
16,  20, 22 za účelom zvýšenia počtu parkovacích miest (medzi existujúcimi garážami). 
Lokalita č. 2 – Ul. Nad Medzou (úsek pri bytových domoch č. 2 - 5) – zmena je vo fáze realizácie. 
V tejto lokalite pôjde o zjednosmernenie komunikácie so zriadením pozdĺžnych parkovacích miest.  
Lokalita č. 3 – Ul. Komenského – realizácia tejto zmeny je pozastavená. V tejto lokalite je návrh 
zjednosmernenia komunikácie, čo spôsobí zníženie počtu parkovacích miest v tejto lokalite. 
Pozastavenie realizácie tejto zmeny je v dôsledku obdržania niekoľko pripomienok a námietok zo 
strany občanov. Alternatívy technického riešenia parkovania v záujme zachovania obojsmernosti 
komunikácie v tejto lokalite budú ešte predmetom rokovania príslušného MsV.  
Návrh uznesenia k bodu č. 5/2:  
Členovia komisie berú na vedomie predloženú informáciu a odporúčajú problémové úseky parkovania 
v súvislosti so zmenou dopravného značenia prejednať s príslušnými MsV. 
 
Bod 5/3 
Ing. Zuzana Holotňáková požiadala prítomných o prerokovanie problematiky ohľadom prevzatia 
komunikácie na ul. Fándlyho do prevádzky mesta, ktoré sa týka brány umiestnenej na tejto 
komunikácii. 
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JUDr. Ing. Igor Geletka reagoval, že pri kúpe predmetnej parcely je potrebné zabezpečiť na tejto 
parcele vyčistenie LV od bremena. 
Ing. Jozef Gonda reagoval, že daná problematika bola prejednaná na MsZ dňa 11.10.2023. 
Rokovanie k bodu bolo prerušené. Bude pokračovať po dopracovaní materiálu o nevyhnutné 
informácie k vecnému bremenu na LV a po doriešení užívateľského režimu, a to zriadenie slobodného 
voľného prístupu na verejné priestranstvá bez zábrany. 
Návrh uznesenia k bodu č. 5/3:  
Členovia komisie berú na vedomie predloženú informáciu o prevzatí časti účelovej komunikácie na 
Fándlyho ul. do majetku a správy MsÚ. 
 
Bod 5/4 
JUDr. Ing. Igor Geletka požiadal o informáciu ohľadom riešenia nevyhovujúceho technického stavu 
mostov a lávok v meste. 
Ing. Zuzana Holotňáková reagovala, že na lávke na ul. Ing. O. Kožucha boli zrealizované lokálne 
vysprávky. Na základe obhliadok tejto lávky bolo vylúčené riziko spadnutia lávky a vyžaduje sa jej 
kompletná rekonštrukcia. Návrh rozpočtu na rok  2024 bude zahŕňať vyčlenenie výdavkov na 
spracovanie PD na sanáciu tejto lávky, zároveň na sanáciu lávky pri Lidli a na sanáciu  mosta na ul. 
Fabinyho. 
RNDr. Ladislav Ruttkay požiadal o informáciu o riešení rekonštrukcie lávky pri Zimnom štadióne. 
Ing. Jozef Gonda reagoval, že pri tejto lávke sa vyžaduje jej likvidácia a osadenie novej lávky. 
Návrh uznesenia k bodu č. 5/4:  
Členovia komisie berú na vedomie predloženú informáciu o stave lávok a mostov v meste SNV. 
 
Bod 5/5: 
JUDr. Ing. Igor Geletka požiadal o informáciu o stave projektu prepojenia Starej Rožňavskej a 
Gorkého. 
Ing. Zuzana Holotňáková reagovala, že prebehla komunikácia s dopravným inšpektorátom ohľadom 
možných alternatív dopravného prepojenia. Je potrebné uvažovať aj o následnej vynútenej  investícii - 
realizácia kruhového objazdu, a to v dôsledku blízkosti križovatky z ul. Brezová. Táto vynútená 
investícia spôsobuje značnú finančnú náročnosť realizácie tejto akcie. Záujmom mesta je 
zrealizovanie obojsmernej komunikácie, s chodníkom pre peších aj cyklistov. 
Ing. Jozef Gonda reagoval, že technické riešenie bolo vhodné navrhnúť v spolupráci s KSK, ktorý je 
dominantným majiteľom tejto cesty. Zároveň navrhol, aby sa KSK podieľal na spracovaní PD. 
JUDr. Ing. Igor Geletka odporučil zaktualizovať štúdie možných riešení tohto prepojenia v záujme 
poskytnutia presnejších informácií k rozhodnutiu výberu najvhodnejšej alternatívy. 
Návrh uznesenia k bodu 5/5:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o stave projektu dopravného prepojenia Stará 
Rožňavská cesta – Gorkého ul., odporúčajú zrealizovať pracovné stretnutie s KSK, OÚ SNV a 
s Okresným dopravným inšpektorátom Spišská Nová Ves a to do konca roka 2023.  
 
Bod č. 6:   Záver 
Komisia je uznášaniaschopná a schválila nasledujúce znenie uznesenia: 
Uznesenie k bodu č. 2:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o „Operačnom pláne zimnej údržby komunikácií a 
príprave dodávateľských kapacít na zimné obdobie 2023/2024“. 
Uznesenie k bodu č. 3:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o stave realizácie prác a ukončenia projektov na 
akciách (OVaD, RRM)“: 

 Zvýšenie kapacít infraštruktúry predškolského vzdelávania v meste Spišská Nová Ves na 
MŠ Stolárska 2 

 Revitalizácia vnútrobloku sídliska Východ v Spišskej Novej Vsi 

 Revitalizácia vnútrobloku sídliska Západ v Spišskej Novej Vsi 
Uznesenie k bodu č. 4:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o výsledkoch žiadostí o NFP, resp. ŠFRB v projektoch 
(RRM): 

 Rozšírenie kapacít komunitnej sociálnej starostlivosti v meste Spišská Nová Ves (Dom 
seniorov Holubnica) 

 Obnova budovy ZUŠ Spišská Nová Ves 

 Rekonštrukcia hotela Šport 
Uznesenie k bodu č. 5/1:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu príprave PD a realizácii projektu Centra voľného času 
na Levočskej ulici. 
 



6  

Uznesenie k bodu č. 5/2:  
Členovia komisie berú na vedomie predloženú informáciu a odporúčajú problémové úseky parkovania 
v súvislosti so zmenou dopravného značenia prejednať s príslušnými MsV. 
Uznesenie k bodu č. 5/3:  
Členovia komisie berú na vedomie predloženú informáciu o prevzatí časti účelovej komunikácie na 
Fándlyho ul. do majetku a správy MsÚ. 
Uznesenie k bodu č. 5/4:  
Členovia komisie berú na vedomie predloženú informáciu o stave lávok a mostov v meste SNV. 
Uznesenie k bodu č. 5/5:  
Členovia komisie berú na vedomie informáciu o stave projektu dopravného prepojenia Stará 
Rožňavská cesta – Gorkého ul., odporúčajú zrealizovať pracovné stretnutie s KSK, OÚ SNV a 
s Okresným dopravným inšpektorátom Spišská Nová Ves a to do konca roka 2023.  
 
 
V Spišskej Novej Vsi, dňa 24.10.2023 
Zapísal: Ing. Tadeáš Biskup 
      
 
        Ing. Jozef Gonda 
                   Predseda Komisie 


